

Title (en)
Key holder.

Title (de)
Schlüsselanhänger.

Title (fr)
Porte-clés.

Publication
EP 0095593 A2 19831207 (DE)

Application
EP 83104421 A 19830505

Priority
DE 8215219 U 19820526

Abstract (en)

The key holder consists of a holder part bearing a labelling, to which holder part a keyring is attached, the key holder being of two-part construction, a first holder part (20) being of box-type (25) construction and having an opening (23) on the side opposite the keyring (21), and a second holder part (10) being constructed with a slide (14) which is formed opposite the keyring (11) and is constructed to fit in the interior of the box-type part (25) of the first holder part (20). <IMAGE>

Abstract (de)

Schlüsselanhänger, bestehend aus einem eine Beschriftung tragenden Anhängerteil, an dem ein Schlüsselring angebracht ist, wobei der Schlüsselanhänger zweiteilig ausgebildet ist, ein erster Anhängerteil (20) kastenförmig (25) mit einer Öffnung (23) an der dem Schlüsselring (21) gegenüberliegenden Seite ausgebildet ist und ein zweiter Anhängerteil (10) mit einem Schieber (14) ausgebildet ist, der dem Schlüsselring (11) gegenüberliegend ausgebildet ist und in den Innenraum des kastenförmigen Teils (25) des ersten Anhängerteils (20) passend ausgebildet ist.

IPC 1-7
A44B 15/00

IPC 8 full level
A44B 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A44B 15/002 (2013.01)

Cited by
EP0490124A1; US6318610B1; US6062521A; US5209089A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0095593 A2 19831207; EP 0095593 A3 19840926; DE 8215219 U1 19831117; DK 233683 A 19831127; DK 233683 D0 19830525

DOCDB simple family (application)
EP 83104421 A 19830505; DE 8215219 U 19820526; DK 233683 A 19830525